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Z  A  P  I  S  N  I  K 

s 4. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 28.02. 2017. godine 

 

 

Kenan Kamenjaš – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 4. sjednicu s 

početkom u 11,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

            
Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ajanović Mirnes, Čizmo Adis, Džafo Dženan, Fatić Ilhana, 

Islamović Emir, Kamenjaš Alma, Kamenjaš Kenan, Kevrić Đemo, Kuhar Darija, Marošević 

Mario, Mirčić Mario, Muftić Safeta, Muftić Anel, Mušanović Nedžad, Riđić Kruno, Romić 

Branko, Rožajac Elvir, Šimić Nikola i Turki Fadila. 

Odsutni: Nema.            

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravko Marošević, 

sekretar Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović, šef kabineta općinskog načelnika – gosp. 

Ibrahim Spahić, pomoćnici općinskog načelnika – gosp. Ermin Musa, gosp. Čedomir Jelić, 

gosp. Rusmir Berberović,  ispred općinske službe gosp. Mersad Đido, ispred PVJ – gosp. 

Izudin Muftić i predstavnici investitora za izgradnju MHE na rijeci Stavnji - gosp. Dragan 

Bulajić i gosp. Muzafer Kaljić. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o realizaciji Zaključaka i odgovorima 

na postavljena vijećnička pitanja sa 3.  sjednice OV održane 31.01. 2017. godine. Na  3. 

sjednici OV donesen je jedan (1) zaključak koji je i realizovan. Postavljeno je jedanaest  (11) 

vijećničkih pitanja. Na jedno (1) pitanje podnosilac je dobio pismeni odgovor i na deset (10) 

pitanja  Općinski načelnik je dao usmene odgovore na samoj sjednici. 

 

Općinski načelnik Zdravko Marošević  u okviru aktuelne problematike na području 

općine Vareš za današnju sjednicu, dao je osvrt na situaciju u gradu u vezi nastalih problema 

na stambenim objektima usljed vremenskih  neprilika i mogućnosti javnih preduzeća u vezi 

rješavanja istih. Upoznao je prisutne o eventualnim ulaganjima investitora u općinu Vareš i 

iznio pozitivno mišljenje o finansijskom stanju u Općini Vareš.  
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(V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

Elvir Rožajac 
 

1. Uputio je pitanje nadležnima: Zašto još uvijek nema isplata za sanacije stradalih 

kuća od poplava 2014.godine u MZ Dabravine? 

 

2. Da li postoji mogućnost sanacije puta Dabravine - Luke? 

 

 

Kruno Riđić 

 

3. Uputio je pitanje nadležnim službama: Da li postoji mogućnost da do naredne 

sjednice vijeća dostavite podatke o donatorskim sredstvima, ko su bili donatori, 

kako su i po kojim kriterijima utrošena donatorska sredstva?  

 

         

4. Uputio je pitanje načelniku: Koliki je dug Općine prema Poreskoj upravi sa 

1.martom, i koja je imovina općine stavljena pod hipoteku za taj dug? (o 

postavljenom pitanju dao je dodatno obrazloženje).  

 

Dženan Džafo 

 

5. Da li je moguće javno predstaviti listu korisnika subvencije socijalno ugroženih 

kategorija u vidu dodjele poljoprivredne mehanizacija, i da li je bilo zloupotrebe 

poljoprivrednih resora i koji akteri su imali ključnu ulogu u tom procesu? 

 

Mirnes Ajanović  

 

6. Kada će se riješiti problem „ležećih policajaca“ u Varešu i problem postavljanja  

zaštitne mreže kod Kapije? 

 

7. Kada će se riješiti problem rasvjete, koja odavno nije u funkciji u ulici Tirići, kao i 

problem blata u istoj ulici, a koje se pojavilo nakon radova JKP Vareš? 

 

Predložio je da se polugodišnje ili godišnje Vijeću dostavi informacija sa podacima 

na koja pitanja su nadležne službe dostavile odgovore a na koja nisu dostavljena. 

 

 

Branko Romić 

 

8. Kada će se ispitati sve mogućnosti osposobljavanja rasvjete u ulici Ljevarska u 

Vareš Majdanu ?  

         

 

9. Uputio je pitanje nadležnim službama : Da li je proces izdavanja članske knjižice u 

Patriotskoj ligi BiH institucionalnog karaktera ili je isti lično bio preko gosp. 

Avdije Kovačevića? (o postavljenom pitanju je dao dodatno obrazloženje). 

 

          

Fadila Turki 

 

10. Da li se može izvidjeti mogućnost skladišta za smještaj ogrjevnog materijala 
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    12. Kada će se stacionar u Vareš Majdanu preurediti u Starački dom? 

       

 

Đemo Kevrić 

 

      13. Da li je istina da se cjelokupni otpadni materijal sa lokacije stare industrijske škole i 

objekta bivšeg sindikata u Vareš Majdanu odvezao u jezero „Nula“ i potopljen u vodu? ( o 

postavljenom pitanju dao je dodatno obrazloženje)         

 

     14. Kada će se sanirati putevi i mostovi u Hodžićima i Lukama koji su oštećeni 

poplavama, kako bi mještani imali siguran pristup svojim domovima? 

 

Safeta Muftić 

 

     15. Uputila je pitanje Općinskom načelniku : Da li ćete u buduće pozivati na sastanke 

investitora predstavnike drugih političkih stranaka, a ne samo predstavnike ispred političkih 

stranaka SDA i HDZ,  obzirom da to do sada nije bila praksa? 

 

       

 

16.  Uputila je pitanje JP „Vareš - stanu“ : Kada će biti promijenjen oluk koji se nalazi na 

stambenom objektu između Policijske stanice i samoposluge „ MPM“ ? 

 

Općinski načelnik dao je usmene odgovore na većinu postavljenih pitanja vijećnika. 

 

 

 

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 3. sjednice OV. 

Nije bilo primjedbi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Zapisnik sa 3. 

sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je  jednoglasno (19 glasova 

„ZA“) usvojen Zapisnik sa 3. sjednice OV.  

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  4. sjednicu OV koji je 

usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

Općinski načelnik predložio je dopunu dnevnog reda današnje sjednice sa tačkom  

„Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti za provođenje postupka dodjele koncesije za 

izgradnju male hidroelektrane MHE „Kula“ na rijeci Stavnji općina Vareš“. O predloženom je 

dao pojašnjenje u kome je naglasio da je 2010. godine Vijeće dalo suglasnost za izgradnju 

dvije MHE na rijeci  Stavnji, te da bi se ovim Zaključkom dala suglasnost da se umjesto dvije 

MHE, one objedine i uradi jedna. 

 

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog Općinskog načelnika o dopuni 

dnevnog reda i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je prijedlog sa 16 glasova „ZA“, 1 

glasom „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa usvojen. 

Predsjedavajući OV je konstatovao da će Vijeće Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti 

za provođenje postupka dodjele koncesije za izgradnju male hidroelektrane MHE „Kula“ na 

rijeci Stavnji općina Vareš, razmatrati kao tačku 1. a sve ostale će se pomjeriti za jedan broj 

više. 
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Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 4. sjednice OV sa  

usvojenom dopunom  dnevnog reda. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“) usvojen  sljedeći 

 

D n e v n i   r e d: 

 
1. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti za provođenje postupka dodjele koncesije za izgradnju male 

hidroelektrane MHE „Kula“ na rijeci Stavnji općina Vareš. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

2. Prijedlog Programa rada Općinskog načelnika za 2017. godinu. 

- Izvjestilac: Općinski načelnik 

3. Prijedlog Odluke  o organizaciji Jedinstvenog općinskog organa uprave i Stručne službe Općinskog 

vijeća Općine Vareš.   

- Izvjestilac: Čedomir Jelić 

4. Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije integrisanog razvoja Općine Vareš za period 2017-2026. godine. 

- Izvjestilac: Rusmir Berberović. 

5. Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke u Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine 

Vareš za 2017. godinu. 

- Izvjestilac: Ermin Musa Prijedlog  

6. Prijedlog Odluke o pokretanju aktivnosti za prelazak na trezorsko/riznično poslovanje 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

7. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Savjeta mjesnih zajednica na području općine Vareš. 

- Izvjestilac: Čedomir Jelić 

8. Prijedlog Odluke o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i poslovnih prostora Općine Vareš 

- Izvjestilac : Ermin Musa  

9. Prijedlog Odluke o  izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima Upravnih 

odbora Javnih preduzeća čiji je osnivač Općina Vareš.. 

- Izvjestilac: Čedomir Jelić 

10. Nacrt Odluke o kućnom redu u stambenim i stambeno-poslovnim zgradama na području općine Vareš. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

11. Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za nadzor nad sprovođenjem izbora za članove savjeta  

mjesnih zajednica na području općine Vareš. 

- Izvjestilac: Čedomir Jelić 

12. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist ŠPD Ze-do kantona d.o.o. Zavidovići, RJ 

„Šumarija“ Vareš na građevinsko zemljište na kojem je izgrađen objekat „Uprava radilišta Okruglica“ 

Vareš. 

- Izvjestilac: Ermin Musa 

13. Izvještaj/Izvješće o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća Vareš za 2016. godinu. 

- Izvjestilac: Sekretar OV 
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14. Informacija o provođenju Strategije razvoja i unapređenja socijalne zaštite Općine Vareš za period 2014-

2017. godina, za 2016. godinu. 

- Izvjestilac: Čedomir Jelić 

15. Tekuća pitanja. 

 

Ad. 1. 

(Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti za provođenje postupka dodjele koncesije 

za izgradnju male hidroelektrane MHE „Kula“ na rijeci Stavnji općina Vareš.) 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje stavove, primjedbe, prijedloge, mišljenja i 

pitanja iznijeli vijećnici: Kruno Riđić (predložio je da se razmatranje ove tačke odgodi za 

narednu sjednicu o čemu je dao pojašnjenje), Mirnes Ajanović, Emir Islamović, Elvir 

Rožajac, Adis Čizmo, Đemo Kevrić, Nikola Šimić, Branko Romić, Mario Mirčić, pomoćnik 

načelnika Ermin Musa, Općinski načelnik Zdravko Marošević (dao je dodatno pojašnjenje na 

diskusije vijećnika ) i predsjedavajući OV Kenan Kamenjaš. 

 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV pozvao je predstavnike investitora da se 

obrate Vijeću. Gosp. Dragan Bulajić u svom obraćanju upoznao je Vijeće sa elaboratom za 

izgradnju MHE „Kula“ na rijeci Stavnji. 

U daljnjoj diskusiji su učestvovali vijećnici Elvir Rožajac, Fadila Turki i gosp. 

Muzafer Kaljić. 

 

Predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog Zaključka o davanju 

saglasnosti za provođenje postupka dodjele koncesije za izgradnju male hidroelektrane MHE 

„Kula“ na rijeci Stavnji općina Vareš. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 10 glasova 

„ZA“ i 9 glasova „PROTIV“ usvojen 

 

Zaključak o davanju saglasnosti za provođenje postupka dodjele koncesije za 

izgradnju male hidroelektrane MHE „Kula“ na rijeci Stavnji općina Vareš  

 

 

Predsjedavajući OV dao je pauzu u trajanju od 15 minuta. 

Nastavljeno je sa radom današnje sjednice. 

 

 

Ad. 2. 

(Prijedlog Programa rada Općinskog načelnika za 2017. godinu.) 

 

Otvorena je rasprava u kojoj  su svoje prijedloge, sugestije i mišljenja iznijeli 

vijećnici: Emir Islamović, Kruno Riđić, Adis Čizmo, Đemo Kevrić i Općinski načelnik koji je 

dao dodatno pojašnjenje i odgovorio na neka pitanja postavljena u raspravi. 

 

Zatvorena je rasprava i predsjedavajući OV stavio  je na izjašnjavanje Prijedlog 

Programa rada Općinskog načelnika za 2017. godinu. 

 

   Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 17 glasova 

„ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom  usvojen 

 

Program rada Općinskog načelnika za 2017. godinu.  



____________________________________       ____________________________________ 
6 

Ad.3. 

(Prijedlog Odluke o organizaciji Jedinstvenog općinskog 

 organa uprave i Stručne službe Općinskog vijeća Općine Vareš.) 

 Komisija za statutarna pitanja na 2. sjednici održanoj 23.02.2017. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 -Komisija prihvata Prijedlog Odluke o organizaciji Jedinstvenog organa  uprave i 

Stručne službe Općinskog vijeća Općine Vareš, s tim da se u članu 5.  tačka c) i u članu 8. 

tačka c) brišu riječi „urbanizam i imovinsko pravne poslove“i u članu 12. da se briše riječ 

„osnovne“. 

 Ovlašteni predlagač Odluke prihvatio je prijedloge Komisije.  

  

 Općinski načelnik Zdravko Marošević dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku 

dnevnog reda. 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o organizaciji Jedinstvenog općinskog organa uprave i Stručne 

službe Općinskog vijeća Općine Vareš uz Zaključak Komisije. 

           Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“)  usvojena 

Odluka o organizaciji Jedinstvenog općinskog 

organa uprave i Stručne službe Općinskog vijeća Općine Vareš. 

      Ad.4. 

(Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije  integrisanog 

razvoja Općine Vareš za period 2017-2026. godine.) 

 Pomoćnik načelnika Rusmir Berberović dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku 

dnevnog reda. 

 U raspravi su učestvovali vijećnici Alma Kamenjaš, Kruno Riđić (predložio je da se u 

Strategija dopuni sa listom skraćenica i imenima autora Strategije) i pomoćnik načelnika 

Rusmir Berberović koji je odgovorio na neke sugestije iznesene u raspravi. 

Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o usvajanju integrisanog razvoja Općine Vareš za period 2017-2026. 

godine. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“ ) usvojena 

 

Odluka o usvajanju Strategije integrisanog 

razvoja Općine Vareš za period 2017-2026. godine  

Ad.5. 

(Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke u  

Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2017. godinu.) 

 

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 2. sjednici održanoj 23.02.2017. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak:  
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- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke 

u Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2017. godinu i isti upućuje Vijeću na 

razmatranje.  

 Sekretar OV Leon Pavlović dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje  Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke u Općinskom 

vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2017. godinu. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno  (19 

glasova „ZA“) usvojena 

Odluka o raspodjeli sredstava za političke stranke u  

Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2017. godinu  

Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o pokretanju aktivnosti  

za prelazak na trezorsko/riznično poslovanje.)  

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 2. sjednici održanoj 23.02.2017. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o pokretanju aktivnosti za prelazak na 

trezorsko/riznično poslovanje i istu upućuje Vijeću na razmatranje.  

   Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o pokretanju aktivnosti za prelazak na trezorsko/riznično 

poslovanje. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“) usvojena 

Odluka o pokretanju aktivnosti za 

 prelazak na trezorsko/riznično poslovanje. 

Ad.7. 

(Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove 

 Savjeta mjesnih zajednica na području općine Vareš.) 

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 2. sjednici održanoj 23.02.2017. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na  Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove savjeta 

mjesnih zajednica na području općine Vareš i isti upućuje  Vijeću na razmatranje. 

 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici: Elvir Rožajac, Đemo Kevrić,  

Kruno Riđić i Mersad Đido koji je ispred ovlaštenog predlagača dao dodatno pojašnjenje i 

odgovorio na neka pitanja vijećnika postavljena u raspravi. 

Zaključena je rasprava  i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o raspisivanju izbora za članove Savjeta mjesnih zajednica na području općine Vareš.  

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“) usvojena 

Odluka o raspisivanju izbora za članove 

Savjeta mjesnih zajednica na području općine Vareš. 
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Ad.8. 

(Prijedlog Odluke o dodjeli u zakup poslovnih 

 zgrada i poslovnih prostora Općine Vareš.) 

 

    Komisija za statutarna pitanja i propise na 2. sjednici održanoj 23.02.2017. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o dodjeli u zakup poslovnih zgrada 

i poslovnih prostora Općine Vareš, s tim da se u članu 1. dodaju riječi (Predmet Odluke) 

i da se član 23. (Zakupnina za obnovu ) poveća za jedan broj i bude 24. kao i svi ostali 

članovi Odluke poslije njega i isti upućuje  Vijeću na razmatranje. 

 

       Ispred predlagača pomoćnik načelnika Ermin Musa uz prihvaćeni Zaključak 

Komisije  dao  je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

    Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovao vijećnik Mario Marošević i pomoćnik 

načelnika koji je dao odgovor na postavljeno pitanje vijećnika koje se odnosi na član 24. 

Prijedloga Odluke. 

 

Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i poslovnih prostora Općine Vareš uz Zaključak 

Komisije. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“) usvojena 

Odluka o dodjeli u zakup poslovnih  

zgrada i poslovnih prostora Općine Vareš. 

 

Ad.9.  

(Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju visine naknade 

članovima Upravnih odbora Javnih ustanova čiji je osnivač Općina Vareš.) 

 

       Komisija za statutarna pitanja i propise na 2. sjednici održanoj 23.02.2017. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija predlaže Općinskom vijeću Vareš da preispita odredbe člana 1. koji se 

odnosi na povećanje naknade članovima upravnih odbora čiji je osnivač Općina Vareš i 

isti upućuje Vijeću na razmatranje. 

 Općinski načelnik Zdravko Marošević dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku 

dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje stavove, prijedloge i mišljenja iznijeli vijećnici: 

Kruno Riđić (iznio prijedlog da se sredstva planirana za povećanje naknade članovima UO, 

usmjere ka ljekarima i medicinskom osoblju), Adis Čizmo (predložio je kao predstavnik JU 

Dom zdravlja Vareš da povećanje naknade se primjenjuje sve dok ustanova posluje pozitivno, 

u suprotnom će se ista smanjiti), Ilhana Fatić, Elvir Rožajac i Općinski načelnik koji je dao 

pojašnjenje na diskusije iznesene u raspravi. 
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Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju visine naknade članovima Upravnih 

odbora Javnih ustanova čiji je osnivač Općina Vareš. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 10 glasova  

„ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 8 „SUZDRŽANIH glasova usvojena 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju visine naknade 

Članovima Upravnih odbora Javnih ustanova čiji je osnivač Općina Vareš. 

 

Ad.10. 

(Nacrt Odluke o kućnom redu u stambenim i  

stambeno-poslovnim zgradama na području općine Vareš.)  

      Komisija za statutarna pitanja i propise na 2. sjednici održanoj 23.02.2017. godine 

jednoglasno je donijela slijedeći Zaključak: 

- Komisija nema primjedbi na Nacrt Odluke o kućnom redu u stambeno i stambeno-

poslovnim zgradama na području općine Vareš i isti upućuje Vijeću na razmatranje. 

 Komisija predlaže ovlaštenom predlagaču da izanalizira član 9. tačka 1. (da li je u 

skladu sa Odlukom o radnom vremenu u  određenim djelatnostima) i tačku 5. (da li postoje 

posebni propisi o držanju životinja u stanu).  

 Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge, sugestije, pitanja i mišljenja iznijeli 

vijećnici: Safeta Muftić (iznijela je svoje prijedloge  u vezi formalno pravnih grešaka u 

Nacrtu Odluke), Mario Mirčić, Đemo Kevrić i pomoćnik načelnika Ermin Musa koji je 

odgovorio na pitanje vijećnika Đeme Kevrić i predložio da vijećnica Safeta Muftić pismeno 

dostavi prijedloge, primjedbe i sugestije koje je iznijela u raspravi kako bi nadležna služba 

kod izrade konačnog prijedloga uvrstila  određene prijedloge, a oni koji se ne budu mogli 

uvrstiti, vijećnici bi se pismeno odgovorilo uz obrazloženje zašto nisu uvršteni.  

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV predložio je i stavio na izjašnjavanje 

sljedeći prijedlog 

Zaključka: 

 - Prihvata se Nacrt Odluke o kućnom redu u stambenim i stambeno – poslovnim 

zgradama na području općine Vareš. 

 

-  Nacrt Odluke o kućnom redu u stambenim i stambeno – poslovnim zgradama na 

području općine Vareš upućuje se na javnu raspravu u trajanju od 30 dana. 

 

-  Zadužuje se Općinski načelnik i Služba za prostorno uređenje, urbanizam, privredu i  

    finansije da provedu javnu raspravu u skladu sa aktima OV, i da na osnovu današnje  

    rasprave, prijedloga i sugestija datih u toku rasprave sačine prijedlog i isti dostave  

    Vijeću na razmatranje i usvajanje. 

     

-  Sastavni dio prijedloga biti će i izvještaj o provedenoj raspravi. 

 

- Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“) usvojen predloženi Zaključak. 
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Ad.11. 

(Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za nadzor nad sprovođenjem 

 izbora za članove savjeta  mjesnih zajednica na području općine Vareš.) 
  

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za nadzor nad sprovođenjem izbora za članove 

savjeta  mjesnih zajednica na području općine Vareš. 

Nakon izjašnjava vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“) usvojeno 

 
Rješenje o imenovanju Komisije za nadzor nad sprovođenjem 

 izbora za članove savjeta  mjesnih zajednica na području općine Vareš  

 

Ad.12. 

(Prijedlog Rješenja  o utvrđivanju prava vlasništva u korist ŠPD Ze-do kantona 

 d.o.o. Zavidovići, RJ „Šumarija“ Vareš na građevinsko  

zemljište na kojem je izgrađen objekat „Uprava radilišta Okruglica“ Vareš) 

 
Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist ŠPD Ze-do kantona d.o.o. Zavidovići, RJ 

„Šumarija“ Vareš na građevinsko zemljište na kojem je izgrađen objekat „Uprava radilišta Okruglica“ 

Vareš. 

Nakon izjašnjava vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno (19 

glasova „ZA“) usvojeno 

 
Rješenje o utvrđivanju prava vlasništva u korist ŠPD Ze-do kantona 

 d.o.o. Zavidovići, RJ „Šumarija“ Vareš na građevinsko  

zemljište na kojem je izgrađen objekat „Uprava radilišta Okruglica“ Vareš.  

 

            Ad.13. 

(Izvještaj o realizaciji Programa rada  

Općinskog vijeća Vareš za 2016. godinu.) 

 

Sekretar OV Leon Pavlović dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda i 

predložio Vijeću sljedeći prijedlog  

Zaključka: 

- Općinsko vijeće traži od Općinskog načelnika kao ovlaštenog predlagača da u 

skladu sa Programom rada OV za 2017. godinu insistira kod Službi za upravu, da 

službe kao nositelji izrade, odnosno obrađivači tematskih i normativnih cjelina 

odgovorno i blagovremeno (do 15-og u mjesecu) , Stručnoj službi Općinskog vijeća 

dostave potpune i kvalitetno obrađene materijale radi daljnje procedure u skladu 

sa Poslovnikom o radu OV. 

 

      Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Izvještaj o realizaciji Programa rada Općinskog vijeća Vareš za 2016. godinu uz 

predloženi Zaključak. 

      Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je  jednoglasno (19 

glasova „ZA“) usvojen predloženi Zaključak i 

 
Izvještaj o realizaciji Programa rada  

Općinskog vijeća Vareš za 2016. godinu.  
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        Ad.14. 

(Informacija o provođenju Strategije razvoja i unapređenja socijalne  

zaštite Općine Vareš za period 2014-2017. godina, za 2016. godinu.) 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući konstatuje uz 

Zaključak da je Vijeće primilo k znanju 

 
Informaciju o provođenju Strategije razvoja i unapređenja socijalne  

zaštite Općine Vareš za period 2014-2017. godina, za 2016. godinu 

Ad.15. 

(Tekuća pitanja)  

 

 Predsjedavajući OV izvijestio je Vijeće da za današnju sjednicu nema pristigle pošte. 

1. Općinski načelnik Zdravko Marošević upoznao je Vijeće sa sadržajem pisma 

namjere dostavljenog od „Braća Mujić“ Export-Import d.o.o. u kome su izrazili 

interes za kupovinu sportsko-rekreacionog centra „Doli“. Također je izvijestio Vijeće 

o daljnjoj zakonskoj proceduri koju je potrebno sprovesti prilikom odabira 

najpovoljnijeg ponuđača i eventualne prodaje sportsko-rekreacionog centra „Doli“. 

2. Vijećnik Elvir Rožajac izvijestio je Vijeće da pojedini građani traže da se u vezi 

određenih bitnih tačaka koje se razmatraju na Vijeću, provede javna rasprava. Traže i 

da se u Zapisnik sjednica OV pojedinačno navedu rezultati glasanja, odnosno kako 

se koja stranka izjasnila prilikom glasanja. 

Sekretar OV izjavio je da se Zapisnik radi u skladu sa Poslovnikom o radu OV. 

3. Vijećnik Kruno Riđić zamolio je predsjedavajućeg OV, općinskog načelnika i sve 

rukovodioce općinskih službi da se materijali Vijeću dostavljaju blagovremeno  kako 

bi vijećnici imali vremena da se pripreme i očituju po istim.   

        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

  Sjednica je završena u 15,25 sati.  
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